

Mirihi Island Resort

Rum & Chocolate Tasting



Get to know the world of rum and taste a selection of 8 different rums from the largest collection in the **Maldives**. Or do you already know your way around and would like to dive into our best vintages? Then choose the Vintage Tasting of 4 balanced varieties. Both tastings are accompanied by our

Verkosten Sie als Einstieg 8 verschiedene Rum-Sorten aus der größten Kollektion der Malediven. Oder Sie kennen sich bereits ein wenig aus, dann ist das Vintage Tasting von 4 ausgewogenen Sorten das Richtige für Sie. Beide Verkostungen werden kombiniert mit unseren hausgemachten Pralinen

Day: Every Sunday or upon request and availability

Tag: Jeden Sonntag oder auf Anfrage

Time: 21:30 hrs

Zeit: 21:30 Uhr

Number of persons: Min. 02 pers., max. 06 pers.

Anzahl Personen: Min. 02 Pers., max. 06 Pers.

Included: Selection of 8 or 4 Rum, chocolate and condiments

Inkludiert: Auswahl von 8 oder 4 Rum, Schokolade und Gewürzen

Venue: Anba Bar

Veranstaltungsort: Anba Bar

Contact: Please contact our Bar Team for further information and booking

Kontakt: Kontaktieren Sie bitte unser Bar Team für weitere Informationen und Reservierung.

Please sign up at least one day in advance. Please understand that cancellation later than 19:00 hrs the previous evening will result in a cancellation charge of 100%.

Bitte schreiben Sie sich spätestens einen Tag vorher ein. Wir bitten um Verständnis, dass bei Annullierungen nach 19:00 Uhr am Vorabend eine Gebühr von 100% erhoben wird.

PRICE PER PERSON	CLASSIC	VINTAGE
From 02 persons	89	119

Prices per person (USD) are subject to 10% service charge and 16% GST.